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Vostè fa temps que critica els mitjans pú-
blics de la Generalitat, als quals atribueix
una selecció marcadament esbiaixada o
sectària dels tertulians i col·laboradors en
els seus programes més destacats. L’inci-
dent amb Manel Fuentes és una expressió
d’aquesta situació?
� Sí, és obvi. Els mitjans de la Generalitat,
tant TV3 com Catalunya Ràdio, tenen un
biaix nacionalista conservador i neolibe-
ral, el qual anomenen liberal, que no re-
produeix la pluralitat ideològica existent
a Catalunya, discriminant primordialment
les esquerres. Això passa des de fa ja molts
anys i el Govern tripartit no ho va corre-
gir. El millor exemple d’això va ser l’emis-
sió del documental propagandístic sobre
la independència –que no va permetre cap
veu crítica o alternativa– al mateix temps
que, en les mateixes dates, es va vetar un
programa en el qual es debatien els mè-
rits de la república versusla monarquia –la
qual es críticava– a Espanya. Hi ha hagut
un silenci ensordidor en l’establishmentin-
tel·lectual català sobre aquest veto. No
m’imagino el mateix a la BBC o a la PBS,
als Estats Units, ni tampoc el silenci acla-
parador davant d’aquest fet de la intel·lec-
tualitat britànica o nord-americana.
El mateix passa en les tertúlies, on el punt
de vista d’esquerres rarament apareix, i,
quan ho fa, és d’una manera molt minori-
tària. Hi ha poquíssims tertulians d’esquer-
res en aquests mitjans. I els reportatges i
les notícies són gairebé sempre esbiaixats.
No cal dir que hi ha també reportatges ex-
cel·lents i on apareix una visió diferent, i que
hi ha excel·lents tertulians d’esquerres. Però
són l’excepció que confirma la regla. I el que
és un indicador de l’escassa cultura demo-
cràtica del nostre país és que molt pocs in-
tel·lectuals s’atreveixen a criticar-ho.
Aquests mitjans tenen un enorme poder.

Hi ha por. I es nota. TV3 i Catalunya Ràdio
són plenament conscients de la meva acti-
tud crítica vers ells. I sé que han vetat inter-
vencions meves i d’altres analistes crítics.

Des del programa de Manel Fuentes es diu
que ells s’han disculpat, però vostè ha as-
segurat que ningú de Catalunya Ràdio no

s’ha posat en contacte amb vostè. A hores
d’ara, encara ningú no ho ha fet?
� En els meus comentaris penjats al meu
bloc, <www.vnavarro.org>, detallo el que
va passar. No es tracta de parlar amb mi,
sinó de fer una disculpa pública, que no s’ha
donat. Catalunya Ràdio, com a institució,
va demanar disculpes al públic pel compor-

tament vergonyós del Sr. Fuentes, però no
a mi. I el Sr. Fuentes va demanar discul-
pes en públic per no haver-se controlat en-
front del que ell va considerar una provo-
cació, quan el vaig convidar que canviés la
línia de les seves preguntes durant l’entre-
vista, que s’estava centrant en si la mida
de la marxa de protesta enfront de la refor-
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